
Základná škola Prievidza, Rastislavova ulica 416/4 

 

Zápisnica 
 z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova, 

                                                    zo dňa 19.1.2017 

 

 

 

Dátum: 19.1.2017                                                       Počet prítomných a hostí: 

     

                                                                                       podľa priloženej  

                                                                                       prezenčnej listiny 

 

 

Program: 1.Otvorenie, oboznámenie s programom, privítanie  zástupcov TA a hostí 

      2. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami 

                  3. Registrácia OZ na výber 2% z daní 

       4. Kontrola vedenia účtovníctva RZ 

                  5. Rozvoz diétnej stravy 

                  6. Dotazy, diskusia 

                  7. Záver 

 

 

 

K bodu 1. : Predsedníčka  RZ privítala všetkých prítomných. 

 

 

K bodu 2.: Bola vypracovaná správa o čerpaní finančných prostriedkov - viď.  príloha č. 

1 zápisnice  

 

     K bodu 3. : Opätovne sa RZ uchádza o 2% z daní ako každý rok, bude vytvorený 

propagačný materiál, príde každému predsedovi TA do e-mailu, je to veľká pomoc pre školu, 

bude to zverejnené  aj na sociálnej sieti na stránke RZ. 

 

 

    K bodu 4. : Prebehla kontrola vedenia účtovníctva RZ , bola vykonaná členmi revíznej 

komisie RZ, neboli zistené žiadne nedostatky, výsledky budú zverejnené aj ne web. stránke 

ZŠ aj na facebooku. 

 

      K bodu 5.: Rozvoz diétnej stravy. RZ napísalo v spolupráci s vedením ZŠ list p. 

primátorke, následne bude RZ na ďalšom PZ oboznamovať s výsledkom a stanoviskom 

zriaďovateľa školy. 

 

     K bodu 6. : P. riaditeľka popriala všetkým veľa úspechov v novom roku 2017. Odkázala 

na informácie oboznamované na dnešných TA. 

 

     K bodu 7.: Požiadavky zo strany predsedov triednych aktívov: 
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1.A: dotaz na vedenie školy či vie zabezpečiť počas letných školských prázdnin aktivitu pre 

žiakov školy.  

P. riaditeľka uviedla, že CVČ sa realizuje v lete cez 2 školy, 1 mesiac cez ZŠ Necpaly a 1 

mesiac cez ZŠ Dobšinského, ide o riešenie v rámci celého mesta Prievidza, je to hospodárne 

aj z toho dôvodu, že v týchto školách je aj materská škola a aj počas letných prázdniny je tu 

zabezpečovaná z tohto dôvodu aj strava.  Aktivita však smeruje zrejme k tomu, že školy sa 

takto budú striedať v letných mesiacoch, diskutuje sa o tom,  počas prázdnin sa však na takúto 

aktivitu prihlási tak cca 20 detí.  

 

2.B: p. tr.učiteľka dlhodobo maródila, skoro 2 mesiace, nedochádzalo tak ku klasifikácii 

žiakov, deti aj rodičia sa museli doma učeniu venovať viac resp. rodičia suplovali za učiteľku, 

rodičia majú dotaz na vedenie školy či sa do budúcna dá takejto situácii predísť a zabezpečiť 

vyučovanie nie suplujúcimi viacerými vyučujúcimi ale stabilnejším kvalifikovaným jedným 

pedagógom, keďže ide o druhý ročník 

P. riaditeľka uviedla, že to bola nešťastná zhoda okolností, kedy p. triedna učiteľka sama 

nevedela vedeniu uviesť, kedy ukončí svoju práceneschopnosť. Bolo však zabezpečené 

odborné zastupovanie. 

 

3.C: na dotaz rodičov, že sa opakovane v jedle školskej jedálne našli vlasy, kedy deti potom 

odmietajú obed zjesť p. riaditeľka uviedla, že o tomto nemá vedomosť a pokiaľ sa takáto 

situácia vyskytne, je potrebné deti poučiť, že je treba to nahlásiť p. vychovávateľke 

a v kuchyni. 

 

4.C: na otázku zástupcu TA prečo bol zrušený plavecký výcvik reagovala p. riaditeľka, že 

dôvodom bolo, že rodičia sa sťažovali na veľa vymeškaných hodín, učitelia sa sťažovali na 

sklz v učive z dôvodu takéhoto plaveckého výcviku, ide o zdokonaľovací plavecký výcvik, 

kedy sú žiaci celé 2 týždne doobeda preč,  žiaci nemajú SJ. Matematiku ani jazyky, absentuje 

rovnako učiteľ, ktorý s nimi ide. Pokiaľ by však 5. ročník ešte spadal do 1. stupňa (o čom sa 

diskutuje), celé by to bolo jednoduchšie. Vedenie školy na podnet práve RZ toto prehodnotilo  

a Rada  školy to odsúhlasila z dôvodu, že takýto výcvik narušuje vyučovanie, základnému 

plaveckému výcviku sa škola nevyhýba,  niektorí učitelia v budúcom šk. roku zvažujú 

zriadenie takéhoto krúžku. 

 

5.A: na dotaz rodičov, či by škola vedela vyhradiť vo verejných priestoroch školy priestor pre 

stojan na bicykle pre rodičov, ktorý stojan by bol škole formou sponzorského daru na 7 

bicyklov darovaný, je potrebné však dohodnúť miesto jeho inštalácie 

P. riaditeľka uviedla, že víta túto iniciatívu a priestor škola určite poskytne a nájde. 

 

6.C: rodičia namietli termín posledného TA 15.6.2017 ako veľmi neskorý termín pre TA pred 

zaokrúhlením známok, navrhli skorší termín koncom mája 2017, aby bol väčší časový priestor 

pred klasifikačnou poradou 

P. riaditeľka reagovala, že tieto TA by nemali byť vnímané ako posledná možnosť pre 

riešenie prospechu žiakov, poukázala na možnosť rodičov informovať sa cez internetovú 

žiacku knižku, je možný vždy kontakt na tr. učiteľa či vyučujúceho ak sú problémy so 

známkami, poukázala tiež na termín individuálnych TA 6.4.2017 
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8.A: rodičia sa dotazovali, prečo je možné absolvovať koncoročný výlet len v presne určenom 

týždni, či by nebolo možné žiakom udeliť výnimku skoršieho termínu, z dôvodu vyúčtovania 

celej cesty a výletu. Učitelia majú potom málu časového priestoru na finančné vysporiadanie 

v 9. ročníku. 

P.riaditeľka uviedla, že takéto opatrenia prijala preto, lebo niektorí rodičia sa sťažovali že 

namiesto toho, aby sa žiaci venovali výučbe a učitelia uzatváraniu známok, chodia po 

výletoch, ale pripustila možnosť výnimky pre 9. ročníky 

 

8.A: rodičia sa dotazovali, prečo si žiaci na napísanie slohu zo SJ musia nosiť vlastné 

dvojhárky ktoré nemôžu byť vytrhnuté zo zošita a či takéto dvojhárky môže na hodiny SJ do 

budúcna zabezpečiť škola 

P.riaditeľka uviedla, že z dôvodu školskej inšpekcie boli zadané prísne kritériá ako má 

slohová práca zo SJ vyzerať, musí to byť dvojhárok, požiadavky na formálnu stránku boli zo 

strany inšpekcie zadané veľmi prísne,  práce sa archivujú, inšpekcia dodržanie formy prísne 

kontroluje, škola nemá prostriedky na kúpu dvojhárkov, odporučila triede, aby tieto zakúpila 

z prostriedkov triedneho fondu. 

 

3. B: rodičia sa sťažovali na veľkú zimu ktorá je v triedach predovšetkým v ranných 

hodinách, nameraná bola teplota len 12°C!; počas prvých vyučovacích hodín musia byť deti 

oblečené v bundách a čižmách; rodičia žiadajú túto extrémnu a zdravie poškodzujúcu situáciu 

riešiť a dohodli sa na napísaní sťažnosti priamo na mesto 

P. riaditeľka informovala, že žiadosť o riešenie danej veci zriaďovateľovi predložila už 

v r.2015, avšak sama nemá informáciu, kedy sa to bude riešiť.  

 

 

Na záver predsedníčka RZ poďakovala všetkým prítomným rodičom  ako aj prítomných 

hosťom za účasť na PZ. V prípade dotazov na ňu odkázala na mailovú komunikáciu s ňou. 

 

 

V Prievidzi, dňa 19.1.2017 

 

Vypracoval: JUDr. Z. Kotríková: ....................       Overil: .................................. 

 


